
FællesUdvalg i Kantorparken Risskov 

 

Møde 28. april 2022 – Blok 5 
 

Deltagere:  Helle Andersen B4, Sanne B. Christensen B5, Ketty Hansen B6, Flemming Johansen B3, 
Morten Rask Thomsen Gårdhavehusene og FU-kasserer Jørn Larsen 
Afbud: Viggo Tybring B1 afholder GF d.d. og Lene N. Jacobsen B2 

Referat 

1. Hvordan får vi ny hjemmeside op at køre? Status? 

Allan Lundby fra Blok 4, vil gerne hjælpe til med ny hjemmeside, han ønsker svar på 

følgende kravsspecifikationer: 

- Hvad er FU’s behov? 

Samme opbygning – informativ funktion for området og for Ejerne – Interne fælles 

arkiv for dokumenter. Forsiden skal være en omtale af fordelene for hele området. 

- Hvem er bruger? 

Ejerforeningerne i de 6 blokke og Gårdhavehusene/ evt. repræsentant fra de 7 grupper 

- Hvem er administrator? 

Allan Lundby, hvis han vil tage opgaven – men den enkelte Ejerforening står for selv at 

opdatere egen afsnit 

- Hvem er Hoster på nuværende hjemmeside? 

”one.com” 
 

Allan Lundby vil gerne indkaldes til næste møde og fremlægge muligheder. 

 

2. Brug af de såkaldte ”Boom” højtalere i parken 

FU vil foreslå Kantorvænget, at vi får ”Fællesregler for Adfærd i Parken”. 

Vi kan håbe, at det var Coronaperioden, og dermed de manglende festivaler, der gav 

anledning til fest i Parken. 

Jørn/B5 tager kontakt til Formand i Kantorvænget mhp. et samarbejde om adfærdsregler i 

Parken. 
 

3. Køres der stadig for stærkt ned ad stamvejen? 

Vi oplever det ikke som et problem 
 

4. Giver det mening at få en eller to hjertestartere i kantorparken - drøftelse 

FU er åben for, at det kunne være en god ide. Morten Rask Thomsen GH, vil undersøge 

økonomi og praktik og kommer med et oplæg på det næste møde.  
 

5. El-ladestander 

- Skal vi etablere et fælles sted for ladestandere? 
- Der er installationsomkostninger – dem kunne vi gå sammen om 
- Det er muligt at leje ladestander, således at det kan gå helt uden om administrationen i 

den enkelte blok, måske en mulighed? 
-  
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Vi beslutter at Flemming tager kontakt til Clever – ejet af NRGi – ang. et møde, hvor de kan 
komme med forslag til en løsning. 
 

6. Økonomi  

Jørn giver et overblik over finanserne og regnskabet for 2021 underskrives. 

 

7. Gensidig orientering hvor der ikke kan træffes beslutninger 

Viggo Tybring B1 har valgt at fratræde som formand efter mange års ”tro tjeneste” Blok1 

og d.d.  vælges en ny Formand for B1. Tak til Viggo for hans engagement i FU gennem 

mange år. 

Ketty Hansen B6 har også valgt at fratræde efter mange års indsats i Blok 6. 

Både Viggo og Ketty kan Kantorparkens historie og erfaring med arbejdet i 

Ejerforeningerne, det vil vi savne i FU – men heldigvis bor de her endnu. 
 

8. Eventuelt 


